
Referat af bestyrelsesmøde torsdag den 12/6-25 

Til stede: Jens, Inge, Inga, Karen, Bo, Ulla 

Fraværende: Jørgen. 

Indledningsvis blev det nye bestyrelsesmedlem, som blev valgt på generalforsamlingen, Ulla Larsen 
budt velkommen.  

1)   Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde 7. Maj 2025: 

Godkendt. 

2)   Meddelelser: 

Vedrørende bridgeundervisning og Ældresagen Jelling/Vejle, har samarbejdet foreløbigt resulteret i 
4 personer på begynderholdet og på fortsæƩerholdet er der 11 af de som var begyndere sidste år, 
som nu rykker over på fortsæƩerholdet.  

Vi er i Storeslemmen meget Ɵlfredse med deƩe samarbejde. 

3)   Nyt vedr. økonomi - opfølgning på generalforsamlingen: 

KonƟngent modtages som hovedregel via vor bankkonto grundet omkostningerne hos Mobilpay. 
Nærmere informaƟon i den skrivelse som Jens sender ud i starten af august. 

4)   Generel opfølgning på generalforsamlingen: 

Ingen kommentarer udover at medlemmerne generelt har posiƟve Ɵlbagemeldinger. 

5)   Indledende drøŌelser om honorering: 

Det er et emne, der kræver nøje overvejelser og gennemtænkte scenarier, så derfor fortsæƩer vi 
med de videre drøŌelser på eŌerfølgende møder. 

6)   Samarbejdsmuligheder med andre bridgeklubber: 

Vi har p.t. fortrinlig dialog og samarbejde med både Vejle Bridgecenter og Trekanten i form af at 
medlemmerne her møder op hos Storeslemmen og omvendt Ɵl f.eks. åbent hus, og vi sammen 
hygger os med bridgen på tværs af Ɵlhørsforhold. DeƩe fungerer upåklageligt, og vi mener ikke der 
p.t. er basis og interesse for at udvikle deƩe yderligere i form af f.eks. fælles Ɵturskort eller 
lignende. 

7)   Eventuelt: 

Da vor hjemmeside er klubbens ansigt udadƟl, bør vi sørge for løbende at opdatere de punkter vi 
har valgt skal være synlige, så det er de nyeste informaƟoner som fremgår her. 

Næste møde: 

21. August 2025 kl. 11:00. 


